
Referat bestyrelsesmøde 18.4.24  i kredsen


Deltagere:

Formand: Vibe Lenthe

Næstformand: Lars Toft Bille

Kasserer: Hanne Kozuch

Best.suppl : Fritz Bennedbæk 

Sekretær: Tinni Meier Engli


Fravær: Best.medlem Karina Hansen

 


1. Godkendelse af sidste referat

Referat godkendt.


2. Nyt fra formanden 

Intet nyt fra formanden


3. Nyt fra kasseren & BHU 


Skuet har givet et overskud på ca 30.000 ,-  det er virkelig flot. En masse flotte sponsorater og 
stor opbakning.


Der er givet sponsorat fra kreds 6 til HAS , Nosework DM, IGP DM og ungdomslejeren.


Prøven 28 april aflyses der bliver prøver 16 juni i stedet for.


Der bliver måske væsentest og avlskåring i juli, det er ikke på plads endnu da det er lidt svært at 
få dommere.


4. Arbejdsdag 

Arbejdsdag rykkes til 25 maj. Vibe laver opslag samt en plan over hvad der skal laves.

Annette sørger for forplejning.


Med hensyn til lys på banen går dette projekt igang i maj.


5. Afslutning 22 juni 

Der bliver lavet en mix match og Fritz stiller op som dommer.

Vi høre med Annette om hun vil sørge for grillpølser den dag.


6. Foreslag/ønsker fra medlemmer.

Der ønskes et bærbart flugtspring, Fritz undersøger nærmere.

Der ønskes et spejl der kan bruges til bl.a. lydighed. Martin kan lave dette for omkring 1700,-

Der spørges efter et stort bur/ tråd bur dette kan sagtens indkøbes.

Fritz undersøger hvad “ række” bure koster i Tyskland.


Der tales om fliser foran skuret på jordstykket, vi har fliser så det kan sagtens blive lagt.


Der ønskes skrift på års pokaler med hvilken prøve der er bestået. Bestyrelsen syntes det er en fin 
ide og undersøger nærmere. 


Der kommer et foreslag ind om vi i kredsen kunne afholde en slags loppemarked hvor man kunne 
sælge hundeudstyr man ikke bruger mere. Det kan sagtens arrangeres hvis dem der ønsker det 
står for det. Kredsen vil så sørge for forplejning man kan købe. Vi taler videre om det med dem 
som har foreslået dette.




7. Eventuelt

Prøve banen er meget våd og for hvert år går der længere og længere imellem den er brugbar. Det 
begrænser os meget i vores træning så bestyrelsen må begynde at tænke i andre baner.

Vi vil prøve at kommunen i snak om en løsning. Der er flere forslag vi kan gå videre med.


Der bliver målt op til hegn på hvalpebanen så den kan blive fuldt indhegnet. Dette står DCH for.

Vi får pris når de ved mere og hvis det ser fornuftigt ud deler de to klubber udgiften.


8. Dato for nyt møde

13.6.24 kl 18.00 i kredsen.





